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- ve SKASu působím již 3 roky

- studuji ještě na PřF UK

- pracuji v leteckém průmyslu
- nemám už příliš času nazbyt
- a i přesto kandiduji znovu
- lepší je mít u voleb na výběr
- volte raději mladší a 
perspetivní kandidáty :-)

- mohli jste mě potkat např. 
na různých besedách

PS: Snad o zkouškovém bude letos kafe levnější!


